

R134a 立式空调压缩机 KVB096K

产品名称	R134a 立式空调压缩机 KVB096K
公司名称	浙江博阳压缩机有限公司
价格	面议
规格参数	品牌: 型号:KVB096K 适用范围:制冷量1100W
公司地址	兰溪市兰江街道曙光路5号
联系电话	86-057988988359 13819910755

产品详情

产品特点：

- 1采用高效率的转子式压缩机，重量轻高度低。
- 2宽电压带运转，工作电压180v-240v.
- 3泵体零部件少、精密度高、安全可靠。

features:

- 1 adopting high efficiency rotary compressor, it has low height and light weight.
- 2 work voltage is 180v~240v.
- 3 it has high reliability.

浙江博阳压缩机有限公司成立于2006年5月，占地面积33000平方米，建筑面积21000平方米，拥有现代化标准厂房、研发中心和先进的检测设备，已取得国家高新技术企业认定。主要从事空调压缩机、中低温制冷压缩机、冷凝机组等产品的研发、生产和销售，主导产品分别通过了ccc、ce、rohs及reach等认证。

为适应市场需求，公司立足科技创新，倡导绿色环保理念，注重产品研发，不断拓展压缩机的应用领域，现已成功研制了纯电动汽车、卡车、船舶用dc12v、dc24v、dc48v、dc312v系列直流变频压缩机。

。

在激烈的市场竞争中，公司凭着产品良好的性价比和完善的售后服务体系，已与众多国内外客户建立了相互信赖的合作关系，产品远销欧盟、中东、东南亚、南非、南美等国家和地区。

公司愿景：制冷领域一流供应商。

公司使命：致力于制冷技术应用到更广阔的生活领域。

公司核心价值观：诚信、执着、创新、共赢。

zhejiang boyang compressor co., ltd was born in may, 2006. the company covers 33,000 square meters including 20,000 square meters of architectural area. we have advanced production line, testing equipment and r&d center, which was awarded " national hi-tech enterprise ". our company concentrates on the research, development and production of air conditioner compressor, refrigeration compressor and condensing unit. the main products have obtained ccc, ce, rohs & reach certification.

to meet the new requirements of refrigeration industry, towards the energy-saving and environmental development, our company has successfully developed the dc12v, dc24v, dc48v, & dc312v compressor for electric car, truck, ship and other vehicles.

our products are the fruits of rich experience and continuous innovation & improvement. our powerful technical supports, advanced production line & testing equipment ensure that the products will be the first-class in the market. we have the good cooperation with many companies in the domestic and international market.

company vision: to be the first-class supplier in the refrigeration field.

company mission: apply our refrigeration technology to a wide range of life.

company core value: faith, persistence, innovation, win-win situation.

浙江博阳压缩机有限公司

兰溪市蓝海压缩机有限公司

潘童健13819910755 qq:94002854

电话：86-0579-88988359

传真：86-0579-88948506

网站：<http://www.zjboyang.com/>

地址：中国浙江省兰溪市经济开发区曙光路5号

本产品的品牌是ICBM/博阳，型号是KVB096K，适用范围是制冷量1100W，功率是0.370（kw），结构类型是封闭式，类型是空调用制冷设备，排量类型是定排量压缩机，加工定制是否